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Underliggende saker: 
001/23, Spørsmål til ordfører KST 22.05.23 - Alsaker (H) 

002/23, Spørsmål til ordfører KST 22.05.2022 - Midtun (FrP) 

003/23, Spørsmål til ordføreren KST 22.05.23 - Kolstø (AP) 

Kommunestyret 22.05.2023: 

Behandling: 
1. Alsaker (H) viste til bruk av valgbil ved valget i 2019, og ønsket svar på om denne kunne tas i 
bruk til årets valg. 
Alsaker (H) fremmet følgende oversendelsesforslag: 
Vil ordføreren bidra til at det bevilges midler til et slik tiltak? 

Ordfører svarte: 
Ordfører orienterte om valglovens krav til universell utforming av valglokaler, hvor koronapandemien 
gav visse unntak fra dette. Videre ble det vist til at valgbilen i hovedsak var finansiert av 
koronamidler. 

Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 

2. Netland Kolstø (AP) viste til arbeidet med oppgradering av torget i Skudeneshavn, og ønsket 
status på arbeidet. 

Ordfører svarte: 
Det er mottatt innsigelser som har medført at saken er trenert. Det er mottatt innsigelse fra en 
berørt nabo, og denne må vurderes. Det er ønskelig at denne prosessen skal ha en god fremdrift, og 



at arbeidet kan starte igjen høsten 2023. 

3. Levinsen (R) fremmet oversendelsesforslag om Havbruksfondet 
Havbruksfondet øremerkes til miljøarbeid i og langs kysten. Kommunedirektøren lager en sak på 
dette. 

Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 

4. Midtun (FRP) stilte spørsmål rundt Haugaland Brann og Redning IKS. 
Ordfører svarte: 
I sist representantskapsmøte fattet eierne et enstemmig vedtak om ny selskapsavtale. Dette er et råd 
til eierkommunene. Det er opp til eierkommunene å vedta ny selskapsavtale, og saken blir lagt frem i 
juni. Rammene for prosjektet er likt som vedtatt i PS 43/22. Det vil være døgnkontinuerlig mannskap. 
Haugaland Brann og Redning vil lede et bedre, mer moderne og oppgradert tilbud. Det er allerede en 
bistandsavtale mellom brannvesenet i dag, og dette er til fordel for alle parter. 

5. Levinsen (R) fremmet oversendelsesforslag om bruk av arbeidssko for helseansatte i Karmøy 
kommune. 
Gode sko til bruk av arbeidere i helsetjenesten i Karmøy burde inngått i uniformen, både at det kan 
forebygge helseplager, samt at det forebygger smittespredning. 
Er dette noe ordfører kan bringe videre til kommunedirektøren som kan lage en sak på dette slik at 
det lages en god avtale med helsepersonell i Karmøy kommune til at de får ekstra tilskudd til riktig 
skotøy? 

Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 

6. Krog (MDG) fremmet oversendelsesforslag om utskifting av gummigranulat som fyllmateriale på 
kunstgressbaner. 
Administrasjonen utarbeider en oversikt over hvilke kunstgressbaner som vil måtte bytte 
fyllmateriale, og kostnaden knyttet til dette. Det må også vurderes hvilke muligheter Karmøy 
kommune har for å bidra i et eventuelt spleiselag med idrettslagene, og når dette bør inn i Karmøy 
kommunes investeringsbudsjett. 

Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 

KST- 051/23Vedtak: 


